
P r o t o k ó 7- nT XX].X/gz

z f I f  posiedzenla XXfX sesJi  Rady MieJskfej  w JqdrzeJowÍe odbytej

w dnlu 30 wrzeÉnia 1992 roku o godz.9-tej  w sal i  Urzqdu R.ejonowego

w Jqdrzejovr ie,

Forzqdek obrad:

c.d.  porzadku obrad z sesj i  w dniu 25 i  26 v, t rzeÉnia 1992 roku-
punkty porzadku nie rozpatrzone przez Radq.

6.a/?ozpatrzenie postulatów placowych zalogi  l .PK.

1 l .Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w Statucie Gminy /wprowadzenie
aneksu.

l2.Podjqcie uchwaly w sprawie znian w Regularninie Organizacyjnym

Urzgdu l ' l ie jsXl"ego.

lS.Tatwierdzeni  e Zarzad.zenia Porzad.kowego nr 1 /gZ Zarz4du Miejskiego

w sprawie ograniczeri. w korzystanlu z poboru wody z komunalnych

urzadzeú zaopatrzenj.a w wode w okresie suszy.

l4.Uchwala w sprawie utworzenia fi l i Í Frzedszkola nr 6 w budynku

bytego przedszkola kolejowego.

l5 .Powolan ie  korn is j i  dyscyp l inarne j  p rzy  Urzgdz ie  Mie jsk im.

1 6.Fodjqcie uchwaly w sprawj-e sprzedaáy nieruchomoéci  zabudov¿anych

sara2an i  na  te ren ie  mias ta  Jgdrze jowa fa r t .B  us tawy o  gospodarce

eruntami  / .
17^Poá iee ip  r rchwaly  w sprawie  znn iany  ceny  1m¿ powierzchn i  u2y tkowejI  I  a  r  v s

l -okaLi  rn ieszkalnych w budynkach korcunalnych zbywanych na rzecz

dotychczaso'*ych na jerców.

lS.Podjqcie uchws?y v, '  sprav, ' ie przeznaczenia gruntów rolnych na cele
jednorodzinnego buCorr'nictwa nies zkaníowego.

'19.Podiqcie uchwaly porzadkor*ej  o obowiqzku segregacj i  émiecf  .
2 '1 .Fodjgcie uchwaly w spral i .e opini i  dotyczaceJ reforroy Par lstwa,

raiacej  na celu wprowadzenj-e powiatu sanorzardowego.
22.\ lawiqzanie wspólpracy z qmina wloskq.

24.?ozpatrzenie proéby rolnik5w wsi  l -ysaków o urnorzenie f  1 f l f  raty
podatku uruntowego 1 NSZZ Rolników Indywidualnych rrsol idarnoéóft

Zarzao Gniny w Jqdrzejorr ' ie w sprawie obni2enia f I f  i  fV raty
podatku srunto',,¡ego d1a rol-ników naszej gniny.

2S.Zapytania 1 wolne ! , ¡n ioski ,

2T.Zamkniqcie obrad.

f  f  i  pos iedzen ia  XXIX ses j i  Rady  l ' { ie jsk ieJ
r{  Jqdrzejovr ie otwiera Frzewodnicz-cy Rady } ' , ie jskie j  w Jedrzejowie
-TaCeusz  La to .
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Stwierdza,2e  nz  s tan  28  radnych obecnych jes t  16  radnych 'co  s tanowi

5 7  1 1  % .

Jest to quorum prawomocne do podejnowanÍa uchwaZ.

Frzewodnícze,cy Rady powita? radnYchrgoéci zaptoszonych i przybytych

h ?  q o q i o
e e u u Y .

Ad.6  a .  P rzewodn iczacy  Rady  udz ie l i t  g losu  J r l {a t ysow i -

p rzev , ,odn iczecenu  Kon is j i  Sud2e tu rGospodark i  i  ¡ { i en ia rk tó ry  p rzeds ta *

w i?  op in ie  Kon i$ i  w  p rzed r io towe j  sp raw ie  z  pos iedzen ia  odby tego

w dniu 29 wrzeéni .a  br .

/protokó? z pos iedzenia Korr is j i  w za laazeniu/ .

Frzewod.n iezacy 3.ady ¡est  zdani  ar |e  sq wa2nie jsze sprawy n iZ zakup

kons t rukc j i  de -chov , ' e j  sa l i  g innas tyczne j  d la  szko l y  n r  4 .P roponu je

rozCysponowanie Érodków na w?.asne inwestyc ie. l 'J  przysLLym roku byó

r :o\€ br . lz ie  nozLiwoÉó przekazania d]a szkoly  nt  4  wiqkszej  sr . lay

: r  i  on i  or i  zr¡ '
1 " " J  

j

" j ypov r i=dz ia ]  s iq  " l z i e l -en iem do tac j i  d la  I t iPK .
iadna B.R.ogulska poinformowata Radq rLe uczestn i -czyta w spotkanj .u

-  i nwes to rem.Do tac ja ro  k tó re j  rnowa  zabezp i  ecza  po t r zeby .Kura to r

- , . ,vr la? deet¡z ie  o przerv ian iu inv i . , .s tyc j i .JeZel i  budowa n ie zostanie

zabezp ieczona  to  zn i szcze ie  p t zez  ok res  z imy .

Radnv , r i -Kal in in  . iako cztonek Konis i i  Oéwi .atyrKul tury  i  Spor tu
. ! f , g ¡ ¿ J ' - . . . 1 ¡ + ¡ ¡

potw ier .zer2e  ' ' . .Y l i csk i  tak ie  by ly  zgToszone i  jes t  zdan ia tabY

przeznaczyó i rodk i  na  zabezp ieczen ie  inwestyc j i .

R"ad.ny St.Baraúski  rvypowiedzial  s iE za przeznaczeniem pieniqdzy dla

szko ly  n r  4 rpon iewa2 w obecnyn roku  c1 la  szko ly  te i  n ie  p rzeznaczy la

Sada Zadnych funduszy .

Radna B.Koc iszewska- i ' , ius ia?  pop iera  wn iosek  Frzewodn iczacego Rady

o yzeznaczenie dotacj Í  d la l ,FK.Jest zdaniar2e kierowcy l " iPK powinni

r ieó  podv , ry2szone poborY.

Zaste¡ca Burrnj .strza przedstawia Radzie pismo mieszkaúców Kulczyzny

w spra, , ' Íe uruchomienia kursu MPK.

Rarlnv K.Grabowski  proponowal caó 150 ml-n zZ d]-a szkoly 'a 1Co mln z1

d la  I .?K.Podkreé11? pTzy  tymr2e zby t  na lo  inv res tyc j i  wykonu je  s iq

na terenie wiejskim, g.dzie znaezna czeáó prac urykonywana jest

w czyn ie  spo lecznym,

Burmi strzzgLasza wniosek formalnyrabY 15 ml-n z l  przeznaczyó na

irruchornienie l in i i  kon:unikacyjnei  na Kulczyznq ujmujqc to z 250 mln

prononowanych dla szkotY.

Radny A.C ies ie lsk l  pop ie ra  wn iosek  radnego Grabowsk iego zaznacza iEc t

2e na wsiach wiele prac wykonuje s iqw czynie spo?ecznym.
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Frosi  o l0 mln z1 dla szkoly w l t r ichowie równie2 z tych 25O mln 27,

'a.a, jna B.Rogulska¡w roku przyszlym orzejrniemy wszystkie szkoly,
je2e1 i  damy te  25O mln  z?  to  w iadomo i le  zarob imy.Za dwa la ta
btdziemy n",usiel i  daó pienigdzeraby sk-of"czyó prace przy budowie

szko?y.ByZa zdaniaraby calq krvotq 250 mln z l  przeznaczyé dla

s z k o l y  n r  4 .
¡ iar iny i { .Kuémierz wnioskorualraby pieniqdze nie wykorzystane z budowy

wodociqgu w Drynicy Suchej  zostaly przeznaczone na zadania wiejskie
llrypowied.zi a?t'2a p?zeznaczeniem ca?eJ kwoty 250 mln zZ dJa szkoZy

n r  4 .

Burr is" t rz zs?osi? wniosek formalny o przegloeowanie drobnych

v¡n ioskó 'w w p ie rwsae j  ko le  jnoÉc l .

"adny J.natys proponuje zwigkszenie dochodów o kwotq 79 m3,n 27.
Skarbn ikGrr iny :  na  noprzedn ie j  sss j i  by l  wn iosekraby  zwiQkszyé
nnrJer-ol¿ n. l  é-odków transportowych, je2e1Í KomiSJia Bud2eturGospodarkir -  _ s

i  Mienia uznarLe dochody ro2na zwiqkszyórwiqc zwiekszymy.

Ponadplanowych Cochodów praktycznie n ie ma.

Przewodniczacy Rady zwraca s iq  z  zapytaniemrczy po f f f  kwar ta lach
kior l . r ¡  her lz iomy ¡ ' . l ieó ju2 wykonanie budfetvrczy bQdzie mo2na daó

IOO n ln  d la  l "PK .

SkarbnÍk Gr iny: . lo f inansov,¡anie l4PK bqdzie mo2l iwera le caty  czas

rnów i lo  s ie  o  250  rn ln  z t .N ie  mogq  jednak  pow iedz ieó r |e  dochody

bgda r rykonane w 1OO %.
Qo r rar¡  v  anct .n lv5k i : ¡a  tego n ie rozuniem, z l -ec i l iémy Zarzqdowl  przea-. . J

nal izov¡anie spra\^¡y przeksztalcenia I ' rPKrale sprawy f inansowe zl"econo

do przeana l izor ' ¡an ia  Korn is j i  Bud2eturuospodark i  i  l ' l i en Ía .

Fur¡n. i .strz proponu"ie w pierwszej  kolejnoéci  prze6i t rosowaó wnioski

nrzedstawione przez Kornis;q Bud2eturGospodarki  i  l , { ienia.

Te wn iosk i  rozpat rywa l isny  na  pos iedzen iu  -a rzadu w p iq tekra  ten
q l ¡ q z n r r

ióstr i lát  o dof inansowanie IvPK rozpatrzymy w f I f  dekadzie paádzier-

n i  k a .

Radna B.R.ogulska:uwa2amr2e Pan Przewodniczacy wywlera nacisk na
Radqraby nie Coprowadzlé do glosowanlara popiera spral i /e MPK.
l latorniast  n ie ma nadwyLekrktóre powstaly do podzia?u.Tu sytuacJa

zrnusi?a K6¡¡isJg do zaryzykowania skoro jeszcze nie na nadwy2ki

br;d2etoweJ.KornisJa ryzykujac zaproponowala udzlelenie dotacj i
r ¡ ¡  kwocie 250 mln z7 na zakup konstrukcj i  dachoweJ sal i  g innnastycz_
nej przy Szkole Podstawowej nr 4 w Jqdrzejowie araz 20 m].,n zl
d1a OSP ZagaJe . | t r ie sq to Érodklrktóre t rzeba dziel ié i  n ie na1e2y

zwlqkszaó dochodów.
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rrzewodnlczacy Rady:nie staran siq wyur ieraó nacisku na RadQ.Kwota

ta  jes t  do  podz ia lu .

Skarbnik Grniny informuje Radqr2e Rada musi  przeglosowaó w pierwszej

kolejnoÉcl  zwigkszenie dochodów bud2etowych o 469.605.OOCI 27.

Radny J.Krzanowski interesuJe siq kwot4 podatku od érodków

komuni kacyjnych.

Skarbnlk Gminy: t rudno jest  mÍ powiedzieó i le osób iu¿ zaplacl t ro

podatek i  i le osób zakupi  jeszcze samochody do do koúca roku.

Rada 15 glosami przy 1 g?osie rvstrzymujqcym siq zwi€kszyla dochody

gminy o kwotq 469.605.000.-zL.

Rad.a 14 glosami przy 2 glosach przeciw uchwal i la dotacjq w wysokoé-

ci 250 mln. dl-a Szkoly Podstawowej nr 4 na zakup konstrukcji

dachowejr l !  m1n z? na uruchornienie l in i i  konunikacjynej  na

Kulczyzne ,20 rnln ztr  d la OSP w Zagaju oraz 50 m1n z1 dl-a SzkolY

PodstawoweJ w l"hrichowi.e na jej remont.

/Uchwala NTXXIX/1 6l /gZ rv sprawie zmian w bud2ecie miasta i  grniny

na 1992 rok w zalz,czeniu/ .

Ad.11. Referuje Kierownik Wydzialu Crganizacyjnego i  Spraw

Obywatelskich rngr A.Stawecka.

Froponuje zreferowanie zmian od momentu przekazania radnym aneksu.

Radn i  r rzy j r :u jq  p ropozyc jq  i i i e rown ik .

F.adna B.R.ogulska wnicskuje wystqpujace w Statucie Gminy slowa
t tos ied la r r  wykreÉ l ió /  v ¡  S  48  do  53 /  .

Rada v ¡n iosek  radne j  p rzy jg la  12  g losami  p rzy  4  wst rzymuja-cych s lq .

ladny K.Grabowski  n ie zgadza siQ z okreéleniem 1/4 skladu Rady,

proponuje :  4 radnych ma prawo zgtosió wniosek.

Radna B,Rogu lska  wn iosku je  ,aby  by?  zap is  7  radnych,  a  n ie  1 / t+

skfadu R.ady.

l ' , .n iosek zosta? przyiety 11 g?osanni  ptzy 4 przecirv i  1 glosie

wstrzymujecyrn s iq.

Rada 12 g?osaml przy 1 przeciw i  3 g?osach wstrzymujqcych siq

powziqla uch.*'aZq nr XXIX/164/92 1.t sprawie uchwalenia zmian do

Statutu Gminy JgdrzeJów.

,/Uchwala nr XXIX/164/92 w zalaczeniu do protokó}u/"

Ad.12. Referuje Kierownik tdydzialu Organizacyjnego i  Spraw

Obywatelskich mgr A. Stawecl ta.

Rada 15 glosarnl  przy 1 glos1e wstrzymujqcym siq powzigla

uchwalq nr XXfX/ lAf  /gZ w sprawie uchwalenia zrniany w regulaminie

orEanizacyjnyn Urzqdu I t l ie jskiego w Jqdrzejowie.

/Uchv¡ala nr XXIXI165192 w zaleczneiu do protokóLuf .
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Ad.13. Z treécia projektu uchwa?y zapoznal sekretarz obrad

J .  H a t y s .

Radny St.BaraÉski  :na wsi  n ie na zainstalowanych wodomierzy,Z chwi la
kiedy bylo zakazane podlewanie nale2alo odl iczyó oplatq za wodq.
i  ieszkaúcy  ws i  zwraca l i  uwpc 'o  za  iaáa1 i  n ie  wo lno  pod lewaórd laczego

r a j a  p l a c i ó .

Radna B.Rogulska popiera wypowiedá radnego Baraáski€Bo.Pyta k iedy,
dany czas uznaó za okres suszy.

Burrnistrz: to zostalo wprowadzone przez Zarzqd n okresie suszyra Rada

zatwi erdza Zarzadzenie Porzadkowe Zarzqdu I't iejskiego 1¡i Jqdrzejowie

w sorav¡ie c.graniczef w korzystaniu z pobonr wody z kornunalnych

urzadzeit zaopatrzenia w wodq na okres suszy.
Zarzzd  odwola  zarzedzen ie  k iedy  susza s ie  - "kor icz !c
Rada 15  g losarn i  p rzy  1  g los ie  ws t rzymujqcym s iq  powz igZa uchwalq

nr KXIX/166/92 w sprawie zatwierdzeni a Zarz|dzenia PorzEdkowego

Nr  1 /gZ Zarzedu l4 ie jsk íego w Jqdrze jowie  z  dn ia  12  s ie rpn ia  1992 r

w sprawie ograniczen w korzystaniu z poboru wody z kornunalnych

urztdzeri. zaopatrzenia w wodq na okres suszy.

l l ichwala nr XXIX/166/92 w zalaczeniu do protokóLu/ .

Ád.14 .  F .ada 15  gZosami  p rzy  1  g los ie  ws t rzymujqcym s iQ
powziq?a uchwaZq nr YXLX/157/92 w sprawie reorganizacj Í  Przedszkola

NI r  6  w JqCrze jowie .

/Uchr*ala nr 
-IXIX/167/92 

w zalzczeniu do protokóluf .

Frzev¡odníczacy obrad oglasza 1O -cio minutowq przerv, ,q.
't ' iznorvienie 

obrad.

l id,15 .  R.ef  eru je Burni  strz.
t"rzedstawi l  proponowane kandyd.atury do konis j i  dyscypl i -

n a r n e j  T  i n s t a n c j i :
'1 .R.enata KawÍorska -gekretarz Gminy
2.Anna Stawecka -Kierownik i t 'ydzialu Organizacyjnego

i Spraw Obywatelskich

3,Bo2ena Ciepluch -Skarbnik G¡niny

4.Luc jan Kanionka -Kj.erownik ' ' ,fydzia?u Budownictwa,

Urbanistyki  i  Archi tektury.

lo  sk?adu kor is j i  dyscyp l inarne j  I I  ins tanc j i  Rada

zg?osi la nastqpr-r jace kandydat l . ry :
''l .'i',Ia1deü ar Ku érni erz

2. Danuta Porqbska-I"'hniara

J, Andrze! Gavron
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Kandydaci  wyrazf l i  zgodq na pracq w komisJi  dyscypl inarnej .

FroJekt uchwaZy przedstawia Burmistrz.

Rada 15 glosami przy 1 g?osie przeciw powolala komisiq dyscypl inarnq

I  ins tancJ l .
Rada 14 glosami przy 2 wstrzymujqcych siq powolala konis iE dyscypl l -

narnq  I I  ins tanc j i .
Uchwala nr XXIX/169/92 w sprawie powolania komisj i  dyscypl inarnej  I

instancJl  oraz komisj i  dyscypl inarnei  I I  lnstancj i  stanowÍ

zalacznik do protokótu.

Ad.16 .  Referu je  Zas tqpca Burn is t rza .

Zapoznaje z projektern uchwaly.

?adn1."  K.Grabowski  na obiekcje czy Rada dobrze postgpuje zezwalajqc

na wysprzeda| dzialek.Skad ¡ tda czerpal i  dochody nastqpcy.

Frzewodniczqcy Komisj i  R.ady powinni  przedstav¡1ó wnioski  z posiedzer i

I ( ,ornis j i  odnosnie tych sprawo

Burnistrz:  RadapodjQla uchwalg o sprzeda2y dzialek w wieczyste

u2ytkov,ranie.
i j igksza jest  korzyéó z jednorazowej sprzeda2y,Dochód roczny zaplanowa

-n-v z vtieczystego u2ytkowania wynosi 72 ml.n 27.

Rarlna D-Pore} lska-, 'hnlara:  rv ksiQ.dze wieczi , :stej  oznaeza siq uZytkowa-

n ie  na  pewien czasr t j .gg  la t .N igdy  ta  n le ruchonoéé n ie  wraca do

papstwa.Nie spotkalara s ie z faktem ,abY umowa zostala rozwi4zana,

Rad.a 10 glosami przy 5 wstrzymujacych siq i  1 glosle przeciw powziq?a

,chwalq nr XXiX/16,a/9?- ur sprawie sprzeda2y niektórych nieruchomoéci

na  te ren ie  n ias ta  Jqdrze jowa,

/tjchwa?a nr xxfx/169/gz w zaleczeniu do protokóLuf .

Ad.17. Referu, ie ZastEpca Burmistrza.
i i ,  r ivskrrs l i  nad ustaleniem ceny za, 1 m¿ powierzchniuzytkowej 1oka11' '  

" J  " . r q v r J ¿

n i -eszka ln l ¡ ch  g tos  zab ra l i  r adn i  :K .Grabowsk i  rB .  Rogu lska rT .La to .

,e .ac lna ts .Rogulska:Komis ja Dud2eturGospodark i  i  Iv i ien la mia la wqtp l iwoé-

c i  do s tosor¡ ,an ia wycenrCotychczas 1 m2 powieüzchni  u2ytkowej  t<oszto ' ,n€

oko lo  1  m ln  zT ra  obecn ie  J  r c ln  zZ .Czy  po  pod jqc iu  te j  uchwa ly

bQdq robione u/yceny no$te i  s tare.

Bu rm is t r z :  j es t  t o  sp rawa  na  dz ien  dz ís ie j szy rd la tego  s tawkq  ok reé14

-r¡v nroc entolvo .

: 1a : l na  B .F .ogu lska :n ie  n ie  ma  wq tp l i r voÉc i  co  do  tego rabY obn i2yó

s t a w k i . S t a w i a  w n i o s e k  o  o b n i z e n i e  c e n y  o  5 0  % .

Burmi  s t rz : tendenciq w nowej  gospodarce jest  wyzbywanie s iQ zasobów.

\ ' / i  e l  p  nrzer ls iqb iors tw wyzbywa s iq mi .eszkañ zak ladowychrnp.F.ekord,v  y ¿  c u ¡ 4 v *

a le  by l  w  tak ie j  s ] ¡ tuac j i .

l "y  n ie  jes teÉmy w s tan ie  sprzedaó tan io .
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. r 'adna B.R.ogulska wnioskowa?a o roz!-o2enie na raty wykupu rnieszkania.
R,  rmis l r  z . ios t  taka  no / l j .wosó.Zarze ,d  tego n ie  p roponu jerbo  jes t  to  tn ry -v  e ¿  a .  

L J v v

zhr ¡n ia  e ie  r todatkou¡ych  dochodów.Ktoé zap lac l  50  ? / t  war toéc i  rn ieszka-
nia i  z góry zakkr, .dar2e nie r^ryp?acj .  caloéci .
Radna B.P,ogu lska  wn j "osku je  o  u jQc ie  ru  uchwale  zap isu  o  sprzeda2y
r . ieszkan ia  na  ra ty  l v  wy jq tkowych okoL icznoÉc iach .
Za wn icsk iem radne j  S .ogu lsk ie j  gZosowalo  12  radnychr2  wst rzymalo  s i€
o d  g l o s u  , 1  g l o s  p r z e c i w .

P,ada 14 g?osami przy 2 wstrzymuja_cych siq powziqta uchwalq
nr XXTX/f lA/92 w sprai ' i ie:zrnieniaiqca uchwalq dady ' ' ' ie¡skie¡

l l r  XTI /79 /91  z , ln ia  16  rna ja  1991 roku  w sprarv ie  us ta len ia  ceny  sprzed.a-
-2y 1 m*povr ierzchni  uzytkowej komunalnych lokal i  rn ieszkalnych ,stano-
wiqcych w?asnoéé Gminy Jqdrzejówra zbyv" 'anych na ?zecz dotychczasowych

n a j e r c ó w .

/Uchwala nr XXfX/fiA/91 w zalaczeniu d.o protokóLu/.

4d .18 .  ? ,e fe ru je  Zas tepca Burmis t rza .
l : rzeds tawia ' i rm iosk i  Kon: is j i  Ro ln ic twa i  LeÉn ic twa.
J. i latys-przewodniczacy "omisj i  tsud2eturGosnodarki  i  I ' l ienia przedstawia
' , . ¡ n i o s k i  K o n i s J i .

"adny  , ' / .Kuér ie rz :  ie2-e ] i  chodz i  o  dz Ía tkq  w ro toku  wed?ug nn ie  n ie  jes t

to  te ren  ¡od  zebudor^ . 'Qrocena p .Kudz i  jes t  zby t  ogó ln ikowa.
Bt:rrnistrz zg,Tasza ¡ , rmiosek formalny o zdiqcie tego punktu z porzqdku

obrad i  pcszerzenie wiedzy na ten ternat z innych i ródel .
' r ' fn iosek  Furmis t rza  zos ta l  p rzy jq ty  15  g losami .
i ladna B.Koc iszev¡ska- ' 'hs iaZ:uwa2amr2e w s t re f ie  poÉrednÍe j  n ie  mo2na
br. :dowaó.

Burnistrz:  przejnujqc wodocia.gi  i  oeyszczalniq écieków przejql iérny

ca ly  ba las t r  sDraw n ieza la tw ionych.N ie  ma do dn ia  dz is i .e jszego us ta lo -
ne j  strefy ochronnej ." ' Iyegzekwowanie tego wobec prawa budowlanego
bqdzie nieprawdopodobne. Jestern przeciwnik iem przeznaezenia tego na
ce le  budowlane.

Zastepca BurmÍstrza zapoznal  z opiniq w tej  sprawie Wydzialu Budow-
nict t^¡arUrbanistyki  i  Árchi tektury nasze$o Urzqdu I ' l ie jskiego.
Za oddaLeniem sprah¡y glosowato 14 radnyelnrz by?o przeciw /dziaTka
r¡r  Laskowi e/ .

Rada 14 gZosami przy 2 glosach przeciw powziqla uchwalq nr XXLX/171lgZ
w sprawie nie wyra2enia zgody na zmfanq przeznaczenia gruntów rolnych
na ceLe jednorodzinnego budownictwa rnieszkanlowego.

/UchwaZa nr XXfX/fi1/92 w zala.czeniu do orotokóZu/.
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Ad.19, Referuje Zastqpca Burmistrza.

Radna B. l {ociszewska- l ' fusia} uzasadnia podjqcie przedmiotowego

z arzadzeni a porzadkowego.

f  uzasadnienie w zalaczeniu/ .

R.adna B.R.og¡.r1ska :  d la rnnie nie jest  jasne rgdzíe wyrzucaórnp'

p opi  +lV I  te lewi z ory,  I  od.ówki ,  i tp.  Dziwi  q s i  €,  2e Korni  s ja Zdrowi a,  Opi  eki

Snn?pr:znpi  ' i  Ochrony Srodowiska tak to lerancyjnie przyjmuje sprawe wy

-sypisk na wsl . ' r i ieÉ powlnna byó w pierwszei  ko1ejnoÉci  wykazana.

Radny W.KuÉmierz: do zarzad.zenia powinny byó opracowane szczególy na

temat h¡s1¡Powinno b)¡ó szczegóLowo ujgtergdzie co ma byó skladov¡ane.

Odpady na jq  svro jq  toksycznoéó. l fus i  w  tym zakres ie  zw iqkszyó s Íe

d,zi  a la lnoéó naszych s1u2b propagandowych. l rzeba okreé1j .órgdzie wieé

ma sk?adov¡aó érodk i  chemi  cznerszk?ormeta l  rp las t i k r i tp .So l tys i
powinni rozpropagot'aó te sprawy.

R.adny St.Baraúski  :us?yszalem v¡ ie lerh¡szyscy rnajq racjqrty lko skqd

v¡z iaéó p ien i1d .ze .Je2e l i  n ie  zakup i  s ig  d la  ws i  kon tenerów to  i  tak

ro ln ik  wyrzuc i  smiec i  tamrgdz ie  bqdz ie  mu wygodn ie j .

i/ zwiazku z tyrc wnioskowaTraby rv bud2ecie na przyszly rok ujqó

zakup kontenrów przynajmniej  dwóch dla jednej  wsi .

P.adna 3.F.ogulska:, ipk Zarzqd. wj .d"zi  zbieranie Érnieci  z terenów

vr ie - :sk i .ch .

Zastqpca ?urr i  strza cytuje zapis z projektu zarz4dzenia w odpowie-

dz i  n?  py tan ie  radne j  Rogu lsk ie j .

Frzewodnícza.cy i iady proponuje oddalenie pkt  do przeanal i -zowania

i  dopracowania.
R.adny'r¡ i .KuÉmierz :uwa 2amr2e zarzed"zenÍe nalezy podjqó i  zobowi4zaó

Zarz4d do dopracorvania sprawy zbierania Émieci  z terenu wsi .

3urni-strz:wyjaÉniar2e projekt  zarz4dzenia dotyczczy ty lko i  wylqcznie
r . i  a a - l - ¡
l l  ¿  a 1 D  t / d . .

F.adna B.Rogulska sklada v¡nlosek ,abY sprawq gromadzenia Émieci

na rvsisch uporzqdkou¡aó do 31 gruCnia br.

Rad.a przyjq?a wniosek do projektu Zarzqdáenia Porzqdkoh¡ego w brzmie-

niu:  f 'Solectwa hryznaczq. vt  terninj-e do 31 grudnia br.miejsca na skla-

d owani e Érni ec i rr .
Rar la 15 glosani  przy 1 glosie przeciw podjq?a Zarzadzenie Porza,dkowe

l. l r  1/gZ w sprawie okreÉlenia wyposa2enla nieruchornoéci  osób f ízycz'

nych i  podmiotów gospo.Carezych w urzadzenia s luZqce do gronadzenia

odpadów oraz utrzyrny.,vania ich v¡ stanie sanitarno-porzqdkol-ym.

f T.arzad.zenie Porzedkorr¡e tir 1/gZ w zala-czeniu Co protokó?u/.



! "d .21 .  i ie fe ru je  Zas tqpca Burmis t rza .
- ! i  

r i r ¡ q l ¡ r r q i i  c r ? n q  z a h r ^ q ' l  i  .
a ) + v u

Radny ' i .KuÉmierz:-qtworzenie nov,/ego ?adu w panstwie wymaga érodków.
C'zy staó n, ls teraz na przepror{adzenie tak powai-nej  reforrny
w  p e ú s t w i e .  

n i  a
F.adna  t s .Rogu lska : j e2e1 i  nasza  Rada"áSop in iu je  te j  sp rawy  re fo rma
i  * ¡ l ¡  hc r l r z i a  p rzep rowadzona  n toz€  to  byó  t l r l ko  n ieko rzys tne  d la  nas .

Lep ie j  r+ iEc  wypow iedz ieó  s iq  r , r  t e j  sp raw ie .

i? .ada 11 gzo-eami przy 2 gtosach przec i rv  i  J  v , 's t rzymujacych s iQ
n o r l  i p , ? ¡  r l ¿ : h w a l c  ' l r  X X T X  / l Z >  / Q 2  , u  ( y 1 F r \ r r i  Iy u u ( j q a d  L r u : r w c - y  - . -  . .  - " - *  * , , * - 3  V , T f a z e n l a  O p l n J - L

o zarnierzonej  reformÍe Pairstwa maja,cej  na celu utworzenie powiatów
sarorzadovrych.

/\JchvtaZa lt lr XXIX/172/92 w za!.a,czeniu do protokóZu/.

Ad.22. i le i 'eruje Zastgpca Burmistrza.

Za nawiazanier lvspólpracy z gminq vr?oskq v"ryporviedzia?o siQ 14 rad-
n r ¡ r r h  n r z l /  2  c ^ } ' r ¡ q r . ¡ h  r o ¡q ' l - r ^ z r ¡ r . " r r  i ¡ n r ¡ . - l a  < i  o

- -  " J  t : * v u \ ] v r r  ; t v  e L  . - J  u ¿ Y .

Ad.24.  Referu je  Skarbn ik  Grn iny .
ZapaznaTa z odpo\. , ¡ iedzia- w1'stana rolnikom zam.w trysako-

\ ¡ t i  a

Skarbnik Gniny proponuje fV ratq unorzyó indywidual-nie roLni . l<om,
którzy s iQ o to zvtrócqrnatomiast  f f f  ratq oorvinni  ro ln icy wplació.
sekretarz obrad odczytal  p ismo i lszz RoLnÍków rndywidualnych
rrSoLidarnoéóttT.arzad Gniny w Jedrzejowie w sprarvie obnizenia I f I
i  IV raty podatku gruntowego dla rolników naszej  wsi  oraz pismo
rolników l -ysakowa I  skieror, , ;ane do Przewodniczqcego Rady.
; i r  dyskusJ i  g los  zabra l i :
- i t: "adna B.Rogu lska lczy  szkody  poczynÍone Drzez  grad  w l , ysakowie  n ie
byty Likwidowane p?zez PZVrchcialabym znaó stanowisko radnych
' r ¡ i o i e l ¿ i ¡ h  r , ¡  f o i  q r r ¡ ¡ r ^ ¡ i a
- . * " ( i  

t J  " Y ¡  
u r Y ¿ u .

t ' .adny I ' l .Koniusz:  z tego co v, ' iernr inne gniny zwo?.aly sesje w miesia,cu
s i e r p n i u  b r . i  o b n i z y } . y  p o d a t e k  o  2 A  t y s . z 7 .
Um.orzeni .e f t /  raty nnie nie urz¡, izarponiewa| t racq na tym 25O tys.z7.
l r iy  jaÉnia Skarbnikt  inf  orrnowal- i  Ény siq w Se jmiku SamorzeCov{ym w tej
sprav¡Íe.Gdyby ses ja odbyla s iQ vr s ierpniu R.ada pocjqlaby uchwalg
o  obn i2en iu  ceny  zboLa.
'atzad podja? ' lecyzjc o ur.orzeniu TV raty na indywiduaknie napÍsane
podan ie . I - 'oda je  jak  to  bqdz ie  wyg lada?o techn iczn i€ .  " ies  rno2e wn ieé
zblorowo za oplatq 15 tys.z l  za zneczek skarbowy od poclania.
P'adny W.Kuér¡ i  erz:á. !e s iq sta?or 2e Lysaków zostal  objqty grad.obic iem,

wiemyr  2e  ro ln icy  
'ü -b '=ezp iecza jq  

s iq  w PZUrbo to  d" rogo kcsz tu je .
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i ' ia le2atro sprawq tq zg' los1ó do KomisJl  RoLnictwa i  Leénictwa

i  dokonaó w iz - i l .

Radny St .Baraúsk i  :w iadornor2e ws i  ob jq tych  gradob ic iem by lo  w iqce j .
Ka2dy jeden ro ln ik  uc ie rp ia l  na  tyn .Sy tuac ja  w gospodarce  pogarsza

s i  e  coraz  bardz ie j rw ieé  upada.NaJbardz ie j  pokrzywdzen i  sq  ro1 : : . i cy
do t  ha . ' i l n ioskowal raby  obnÍZyó podatek  od  0r5  ha  do  1 .00  ha .
Wnioskowalraby rol"nikom daó kredyty niskoprocentowe oraz dotacjq do
nas lon  okopowych.
R.adna G.Pe lka  pop iera  wn iosek  radnego Baraúsk iego.Ro ln icy  s ie jq
z b o 2 e  t a k i e r j a k i e  m a j q r n i e  s i e j a  n a w o z ó w r b o  n i e  m a j E  p i e n i q d z y .

Skarbnik Gminy wyjaénia radnemu Baraáskiemu,2e rolnicy do t  ha
n lc ,^a  )^  t r rq  z l .Jes t  to  zgodne z  us tarvqra  komórk i  zos ta \y  zwo ln Íonev J t v a

z  op la t y  poda tku  od  n ie ruchomoéc i .

Radna B.F.ogulska:radny M.Koniusz podniós? powa2ny zarLut  pod naszym

adresem. lJchwal i l i  émy p lan pracy Radyruwzglgdnia jqc w n im przerhrq

w pEXEIrlary pracy Rady na okres wakac j i .Radni powlnni tu skorzystaó ze

stn¡o ich uprawnieñ.Gay¡ysc ie Par ís two zasygnal izowal i  ten problem

napehrno r , rystapi l ibyérny o zwotanie ses j i .
Qcrrnrr  M Knni"s2 jest  zdaniar2e to  przewodniczasy Komis j i  Roln ic twaa ! J g . ¡ J ¡ ¡ . ¡ ¡ v Á ¡ ¿ q

i  Leén ic twa powin ien  zwo laó  pos iedzen ie  komis j i  d la  omówien ia  te j
sprawy.
R.ada . ieCnogloÉnie akceptuje podany przez paniq Skarbnik sposób

rozwiezania sprawy.

4d,25. r ,v punkcle tym zeloszono nastqpuja.ce sprawys
Radna G.Petka wnioskuje o uruchornienie gabinetu stornatologi .cznego
hr OÉrodku Zdrowia w Rakowie/noíe byó czSrnny 2 razy w tygodniu/.
Radny St.Bararáski  r^, : : iósl  o zagospodarowanie stawów w Chorzewie.
i ' in ioskowa? takáe o wlaéci¡¡e zagospodarov¡anie terenów LFIS -obecna

szko?a w Skroníowie .

Do r , ,miosku radnego ustosunkowal i  s ie Przewodniczqcy Rady i  ZastEpca
F l r z . r i  q i r  z q

v  i  ¿  c s a

Zas tqcca  Burn i s t r za  s tw ie rdz i l r Le  t rudno  j es t  zobow iazaó  Spó?dz ie ln iq

ab,v odprowadzala wodE ze, twoich s tawów do stawów Urzqdu Mie jsk iego.

Beclz iemy chc ie l - i  zagosood.arowac stawy i  urz¿,d.z ió  i<apieLisko.

Nape?nienie s tawów woda to ty lko dobrowolna uola Spóldz ie ln i .

T.r lS-foronr¡ +o bEda przeznaczone pod budownictwo przemyslowera budynek

zos tan ie  zas ied lony  p rzez  l udz i  r k tó rzy  ma jE  eks rn i s je .

T.astQpca BurmÍst rza zobovr iqzal r tgFojechaó z radnym l laraúsk in do
r ln  P r  ozaqa  s -ó ldz ie ln í  w  Lasko r^ / i e  i  wspó ln ie  dokonaó  uzgodn ieú .v v .
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Radny A.Garr ron zwróc i l  s iQ o dalszq real izac jg budowy chodnika

w kierunku i^i i lanowa.

} /n ioskowaZ tak2e o ut rvardzenÍe drogí  na terenie t { i lanowartzw.
r f  lqczkar t  w dwóch etapach.

Radna  B .Rogu lska  p ros l?a  o  remon t  chodn ikaów na  u l . 11  L i s topada

i  rernont  drogi  w i ' ió lce od f igurk i  do Czarnocic  /u laó do p lanu na

1993 rok/ .

Radna B.KocÍszewska- i fus iat  wnioskowa?a o poszerzenie g l t ladu

Zarz4du t ' l ie jsk iego o przewodniczqcych KonisJ i  R.ady i ' t ie¡s t< ie¡

w przypadku omav¡ Íania sprar / /  z  zakresu danej  Komis j i .

Rai ina B.Kociszewska- i ' \ :s ia? ' , rn ios i  o  zbadani  e  przez Komis jq  RewÍzy jnq

sDrav¡y vr ,v  jazdów za granicq osób z Jqdrzejowa.Kto typowa? tych ludz i ,

K to  o ¡?aca l  v ry jazdy .
l ' qq fann ia  r r r f ,¿  l , ¡ f s  o t r zyma l rw  jak ie j  kwoc ie  i  j ak  zos ta l  rozdyspono-v J '

wany fundusz przekazany z Rady Europy na remont organów i Klasztoru

OC w Jqd rze jow ie .

? .adna  B .^oc Íszewska-1 ' {us ia } ' . r n iosku ie  o  upo rzadkowan ie  u } i c
- {  

n  é ¡  i  o ' l  no ' l  i  Z -c rn  M¡  i r  .
J  5 v  ¡  ¡ u t J u .

-  Érnierdzece konteneryrbrudne chodnik i ,brak szaletu,
-z l ikrv iCowaó postój  sarnochodów na ul- .Koécielnej  i  3 -go l {a ja,

odpowiedn io  oznakowaó te  u l i ce ,
-pod jaó  az ia?anÍeraby  te  u l i ce  o rzes ta ly  byó  zadyrn iane,
-zwraca s ie  o  zdecydowane pod jqc ie  dz ia laú ,  ce lem przen ies ien ia

sprzeda2y z ul icy Ko¡íc ieLnej  na teren amfi teatru do czasu urzadzenia

targowicy,
-z rn ien ió  usy tuov¿an ie  park ingu na  rogu u l .11  L is topada i  KoÉc ie1ne j ,
-przenieéó "budy handlowetr  p.Szreniawy i  p. i ' i iewióry na inny teren.
F.adna B.Kociszewska-Musia? v,rnosi  o rozwa2enie no2l i -woéci  p?acenia

czynszv zakonnicon Koéciola Sw.Trójcy za lokal  po z l ikwidowanym
trzeCszkolu nr 1 po 2 n^ 'Ln z7 níesiqcznie.
Wni os!<uje tak2e o z l ikv¡ idowanie plyn1cej  strugi  rvody ul  .Okrq2nq.
Radny K.crabov¡skl  zwraca slE z zapytaniem czy nasza gmina w 1991 r .
wykup i?a  d la  n iek tó rych  ludz i  m ieszkan ia  w budownic twÍe  sp lódz ie lczym,
Fros i  o  wyJaén j .en ie .

Pan i  Skarbn lk  wy jaÉn ia  raCne j  Koc iszewsk ie  j - I , ' l i r s iaTr?e w okres ie

l  inca-sierpnia byl  w Jqdrze jowie Cbóz l , i igdzynarodowego Dziedzictwa
Kultury f inansowany z EWGrna co gmina otrzyma?a Érodki .

T rata 4 tys.Ecu -72 m1n z1 , f I  rata w zlotówlach -52 mJ'n 2l- .
Pieniqdze te gmina otrzyrnala za poárednictwem rachunku w harszawie.

Omina mus..1 s iq z tych pieniQdzy rozl íczyé z E\, , 'G.Gmina placi} .a za

utrzynanie sprzqtaczekrpomocy kuchenneJ w lnternacie Studium
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Nauczyc le lsk iego,  gdz le  obóz  s tac jonowal .

Roz l i czen ie  p rzeds tawiq  Radz ie  na  ko le jne j  sesJ l .

Zastqpca Bur¡nistrza : radna Kociszewska-Ffusia? zatzucít-a nam, 2e na

placu targowym jest rozkrad.ziona irostka,Úrzqd. ma r,,ykonawce i interesu
- je nas ,aby prace oddano w terninie í  za okreélone pieniqdze.

Ad.27. Ze wzglqdu na wyczprpanie porzadku obrad Rady
l n

o godz .  15  ' "  zamkn iq to  XXIX ses jq  Rady l4 ieJsk ieJ .

Sekretq¡2, ob,
*ffi:ú

Przewodn icf icy 1
Rady 'tue 

3sk!e{-&l qdrze j owi e. L.L
Tadefisz Lato

Janusz H


